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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyire segítette a családbarát kormány az elmúlt 
időszakban a nevelőszülőket?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Önök előszeretettel hangoztatják, hogy családbarát kormányként segítik a magyar családokat.
 (Ezen a ponton eszünkbe kell, hogy jusson, hogy) országunkban nagyjából húszezer olyan gyermek
él állami gondozásban, akinek nem adatik meg, hogy az otthon melegét adó családban 
nevelkedhessen, szocializálódjon. Itt válik fontossá a nevelőszülői rendszer, hiszen ők azok, akik 
pótolva a családot, nevelik a gyermekeket és a szeretetteljes légkört biztosítják számukra.

A jelenlegi gazdasági és szociális válságban az Önök által 2008 óta nem emelt ellátmány nem 
fedezi ezen gyermekek nevelésének költséget. 2008 óta, azaz több mint 14 éve 42.750 forint ennek 
összege ugyanis. A nevelőszülők nagy része elkeseredett, hiszen lassan ott tartanak, hogy 
választaniuk kell a gyermekek nevelése és a saját megélhetésük között.

Tudok róla, hogy szeretnék növelni ezt az összeget 25%-kal, ami 10.687 Ft-ot jelentene.

Mit gondolnak, ez az emelés elegendő ahhoz, hogy a szülők megfelelő anyagi körülményekkel 
rendelkezzenek a gyermekek ellátásához? 53.437 Ft elég lesz Önök szerint? Szerintem nem.

Mit tesz a kormány, ha (ebben a gazdasági és szociális válságban) a nevelőszülők végső 
elkeseredésükben visszaadják majd a gyermekeket az intézeteknek?

Önök szerint ez családbarát?

Várom érdemi válaszát!


